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Az alvó nemzetet fel kellene
rázni.A tudatosan elbutított népet
meg fel kellene világosítani, hogy
ébredjen fel végre.

MÉG GYARMATOSÍTÁS ELÕTT.
A szocializmus legfelsõbb foka:

az alkoholizmus. A teljes elbutu-
lás állapota. Amikor a szellemi im-
munitását vesztett egyénnel a dik-
tatúra már mindent csinálhat. Rá-
veheti a lagabszurdabb dolgokra
is. Akár önmaga és közössége el-
emésztésére is. Így vagy úgy, de
megszûnjön az egyén önálló gon-
dolkozási képessége. A terhelhe-
tõség állapota biztosítva legyen.
Ezt a célt tûzte ki Magyarorszgáon
a bolsevik diktatúra. Ennek meg-
valósításán, �végsõ megoldásán�
dolgoztak hosszú évtizedeken át.

Tehát kerüljön az egyén olyan
bávatag állapotba, hogy gondol-
kodás nélkül higgye el, amit a
liberálbolsevik sajtó, rádió és te-
levízió naponta az agyába gyömö-
szöl. A �haladó� liberálbolsevik
politikus manapság úgy véleke-
dik: minek a génsebészet, amikor
a birkaembert tömegtájékoztatás-
sal is létre lehet hozni? A hagyo-
mányos módszerrel olcsóbb és
gyorsabb az eredmény. Ráérünk
még a génsebészetet igénybe ven-
ni! Hagyjunk valami újdonságot a
jövõnek is.

1943-ban Kodolányi János már
figyelmeztetett: �Ismételj egy ha-
zugságot tízszer, százszor, ezer-
szer és végül igazság lesz belõle.
Sjátítsd ki a gondolkozás és gon-
dolatközlés eszközeit, sõt teremts
új eszközöket s a szavak infláció-
ját zúditsd rá a tömegekre. Végül
mindent elfogad amit adsz neki, s
mindent odaad amit kívánsz. � Pl.:
�az áprilisi szavazatokat.� Az
MSZP-SZDSZ javára. Ma Magya-
rországon szembe kell néznünk
azzal, hogy az emberek százezrei-
nek nincs saját véleménye, és
amit a saját bõrén tapasztal, a sa-
ját szemével lát és a fülével hall,
azt nem képes helyesen és tuda-
tosan feldolgozbi. Ebben nõttek
föl. Ebben nõttünk föl. A Kádár-
rendszernek nem az volt a legtra-
gikusabb hatása, hogy elherdálták
a nemzet vagyonát, hanem, hogy
kimosták az embertömegek agyát,
és kiszívták belõle a gondolkodá-
si központot. Arra tanítottak,
hogy ne gondolkozzunk, mert az
a a legszörnyûbb következmé-
nyekkel járhat: meglátnánk az
igazságot. Arra tanítottak, hogy
nekünk fölösleges gondolkozni,
mert majd õk megmondják, hogy
mit kell látnunk és hallanunk. És
ma már azt is megomondják, kit
kell gyûlölni. Ki kell mondanunk
sokfelé és sokunknak az igazsá-
got. Azt az igazságot, amit nem
mondtunk el tizenhárom éve.

MIÉP szarvasi szervezete

Új évezred új rendszer III. rész
Eredményes népbutítás bolsevik módra

04.sz. vá-
lasztókerület-
ben a Magyar
Igazság és Élet
Pártjának je-
löltje vagyok.
1973-ban szü-
lettem Szarva-
son. Születé-

semtõl kezdve szülõvárosomban
élek. Édesanyám és édesapám
nyugdíjasok egyetlen testvérem
van, Gábor öcsém. Több éve a
SZEVIÉP-nél dolgozik.

Iskoláimat Szarvason végez-
tem. 1996 óta vagyok a MIÉP
szarvasi szervezetének a tagjai.
Nagy érdeklõdéssel fordultam
az országos mind a helyi prob-
lémák megismerése felé. 1997-
ben az Újtemplomi Egyházköz-
ség presbiterévé választott. So-
kan megismerhettek a város-
ban, hiszen sok írásban foglal-
koztam és közzétettem a társa-
dalom problémáit országosan és
bemutattam városi eseménye-
ket. A Magyar Éjféli Sport Egye-
sületek munkájában 3 éve részt
veszek, mellyel egy drogmegelõ-
zõ programban vagyok aktív. A
városban néhány éve polgárõr-
ként tevékenykedem a köz-
bizonságért. Két éve alapított
Ady Endre Irodalmi Kör alelnö-
ke vagyok. A választókerületben
ahol indulok megtörtént a közel
100 fõs szociális otthon bõvíté-
se nem gondolva az idõsek
egészségügyi ellátására. Megbe-
tegedésük esetén viszik a megye
egyes kórházaiba. A szarvsi
mentõknek ezáltal nõ a leter-
heltségük. Így hiányos marad az
egészségügyi  megoldás. Közben
pedig helyben megoldható len-
ne. Tapasztalható a szülészeten,
hogy a város talált erre megol-
dást. Az újonnan érkezõ üzemek
megtelepedésének segítése
nagyságrendtõl függetlenül a
korszerû technika, technológia
valósuljon meg, ugyanis csak
korszrû és jól fizetõ munkahe-
lyekkel lehet a fiatal munkavál-
lalók és magasabban képzett
szakemberek helyben maradá-
sát ideköltözéssel ösztönözni.
Meg kell kezdeni a 44-es fõútvo-
nal elkerülõ szakaszának meg-
építését.

Jelenleg a Tessedik Sámuel
Fõiskola MVK Növénytermeszté-
si Mérnöki Szaka I. éves hallga-
tója vagyok.

Ifj. Gerhát
György

K e d v e s
Szarvasi Bará-
taim!

Babák Mi-
hály vagyok,
Szarvas város
Polgármeste-
re, és az 1. szá-
mú egyéni vá-

lasztókerület képviselõje. Azt hi-
szem, elég régen szerepelek a
szarvasi közéletben ahhoz, hogy
az életem nyitott könyv legyen
mindenki elõtt. Nem tudnék sok-
kal többet mondani annál, mint
amit mindannyian tudnak rólam.

Hogy miért is osztom meg gon-
dolataimat most Önökkel? Azért,
amiért az elmúlt évtizedekben tet-
tem, és amiért az elmúlt négy év-
ben is folyamatosan kapcsolatot
tartottam fent a város lakóival.
Szeretném, ha mindenki számára
világos lenne, hogy mit is tettünk
közösen az elmúlt négy évben,
hová is jutottunk el, és mit szeret-
nénk tenni, ha ismételten meg-
tisztelnek bennünket bizalmuk-
kal.

Polgármesterségem alatt Szar-
vas hatalmasat fejlõdött. Szépült
a város minden része, lakhatób-
bá és gazdagabbá vált környeze-
tünk. Épület felújítások, útépíté-
sek, parkosítások, ipari park léte-
sítése, és még ki tudja mennyi
minden született munkánk nyo-
mán. És mindez csak úgy volt le-
hetséges Kedves Szarvasi Polgá-
rok, hogy Önök mindebben part-
nereink voltak. Közösen megmu-
tattuk országnak � világnak: mit
is jelent az, ha egy városépítésben
és üzemeltetésben jártas szakem-
ber vezeti a várost, aki képes
együtt gondolkodni az itt élõkkel!
És ma büszkék lehetünk lakóhe-

Babák Mihály
Az 1. számú egyéni választókerület képviselõjelöltje,

polgármesterjelölt
lyünkre!

Természetesen nem egyedül
vittem véghez ezt a nagy munkát,
hanem azokkal a segítõtársaim-
mal együtt, akik a polgári erõk
részeként, szakértõként tevé-
kenykedtek az önkormányzat
munkájában. Hogy sikeres négy
év van mögöttünk, azt még ellen-
feleink sem tagadják le! Csak azt
az egyet hagyják figyelmen kívül,
hogy mindez nem a kormánypár-
tiság, hanem a szakértelem diada-
la volt! Elõször volt Szarvasnak
olyan vezetése, amely értett is
ahhoz, hogy hogyan kell egy vá-
rost fejleszteni.

Ha Ön is elégedett volt azzal a
munkával, melyet négy éven ke-
resztül a városért végeztünk, ak-
kor kérem, támogasson bennün-
ket az önkormányzati választáso-
kon. Szavazzon arra, hogy újabb
négy évig szolgálhassa Önöket
szakértõ csapatunk. Feladat van
bõven, és terveink is vannak a
megoldásra. Programunkkal a saj-
tóban és szórólapjainkon folya-
matosan megismerkedhet!

Kérem, támogasson engem a
polgármester választásokon, és
támogassa azokat a képviselõje-
lölteket, akik az én ajánlásommal,
szakértõként vehetnek majd részt
a város ügyeinek irányításában.
Egy csapatot alkotva, képesek le-
szünk újabb négy évig fenntarta-
ni azt a fejlõdést, melyet az elmúlt
években már megtapasztalhattak!
Kérem, szavazzon rám polgár-
mesterként, és az 1. számú egyé-
ni választókerület képviselõje-
ként, és szavazzon azokra a kép-
viselõkre, akik egyetértve célja-
inkkal � tudásukat felhasználva �
rengeteget tudnak majd tenni a
városért!

Azért szeretnénk dolgozni, hogy Önök szebb környezetben, jobb
körülmények között élhessenek! Csatlakozzon hozzánk, haladjunk
együtt tovább!

Kézen fogva, a biztos jövõért!
Babák Mihály

A Polgármester

Jelöltjeink:
1. sz. választókerület: Babák Mihály igazgatásszervezõ, szakmérnök

  (Bethlen G. u. 8.)
2. sz. választókerület: Giricz Katalin tanár (Lehel u. 3-5.)
3. sz. választókerület: Lohr Gyula vállalkozó (Klucsjár u. 24.)
4. sz. választókerület: Hetényi István agrármérnök (Kis u. 2/6.)
5. sz. választókerület: Galambos Imre üzemmérnök (Krúdy Gy. u. 6.)
6. sz. választókerület: Lázár Zsolt evangélikus lelkész (Vasút u. 10.)
7. sz. választókerület: Kiszely Mihály szakközgazdász (Gyóni G. u. 12/1.)
8. sz. választókerület: Hodálik Pál tanár (Partizán u. 15/2.)
9. sz. választókerület: Besenczy Zoltán agrármérnök (Zalka M. u. 52.)
10. sz. választókerület: Dr. Gyalog Sándor jogász-közgazdász

    (Zalka M. u. 24/2.)

Tisztelt Vá-
lasztóim!

Hetényi Ist-
ván vagyok, a
4. számú egyé-
ni választókör-
zet Fidesz �
MDF � �Össze-
fogás a Mezõ-

gazdaságból Élõkért� Egyesület
képviselõjelöltje.

Ha fontos dolgokat kell elmon-
danom magamról, elsõként min-
denképpen az jut eszembe, hogy
agrármérnök vagyok. Olyan ag-
rármérnök, aki számára fontos a
mezõgazdaság helyzete, de épp-
olyan fontos az iparosítás, és a
turisztika is. Fontos a jövõ, hiszen
két gyermek édesapja vagyok, és
fontos az, hogy Önök szép és kel-
lemes körülmények között élhes-
senek. Gazdagodjon a város, és
gazdagodjanak polgárai is.

Az elmúlt négy évben, Szarvas
alpolgármestereként azon dol-
goztam, hogy városunk vonzó le-
gyen az itt lakó embereknek, és
csábító az ide látogatók számára
is. Ennek fényében rendeztük
meg a Lovas-fesztivált, és tettem
nagyon sokat azért, hogy alföldi
kisvárosunk teljes fényében pom-
pázhasson. Tettem mindezt egy
csapat tagjaként.

Most is egy csapat tagjaként vál-
laltam a megmérettetést a 4. szá-
mú egyéni választókörzet jelöltje-
ként. Azért vállaltam el a körzet
jelöltségét Babák Mihály polgár-
mester úr csapatában, mert aho-
gyan a városért, úgy ezért a kör-
zetért is nagyon sokat tudok majd
tenni az elkövetkezõ idõkben.

Hetényi István
4. számú egyéni választókörzet

Úgy gondolom, egy eddig is sike-
res csapat további tevékenységé-
nek részeseként, fontos fejleszté-
seket leszek képes véghezvinni,
amennyiben megtisztelnek bizal-
mukkal. Tennivaló van bõven, hi-
szen sok évtizedes lemaradást kel-
lett és kell pótolni. Most nézzük
azt, mit tehetünk a jövõben! Szük-
ség van a Rákóczi út felújítására,
és a Bocskai út további szakaszá-
nak megépítésére, a Táncsics út
befejezésére. Dolgozni fogok az
Egészségház környékének rende-
zéséért. Fontos, hogy a természe-
ti értékeink régi pompájukban
csilloghassanak, és a szarvasiak,
valamint az ide látogatók is élvez-
hessék, használhassák õket. Így
azon fogok dolgozni, hogy a Pe-
tõfi utca végén lévõ Körös � Holt-
ág partszakasz rekonstrukciója
megtörténjen, és az a természet-
szeretõ szarvasiak számára hasz-
nálható állapotba kerüljön.

Másik nagyon nagy feladat a
következõ négy évben � ami Önö-
ket, a 4. számú választókörzetben
lakókat érinti legjobban � a
szennyvíztelep áthelyezése, és a
régi megszüntetése. Természete-
sen támogatni szeretném a lakos-
sági járda és útépítések, parkosí-
tások tovább folytatását is.

Mint említettem, mindezt Ba-
bák Mihály csapatának tagjaként
kívánom véghezvinni, az Önök tá-
mogatásával. Kérem, egy szava-
zattal járuljon Ön is hozzá, hogy
a 4. számú körzet és Szarvas is to-
vább fejlõdhessen!

Hetényi István
4. számú egyéni választó-

kerület képviselõjelöltje

Közlemény
A MIÉP Szarvasi szervezetének programjában az elsõ helyen szere-
pel, hogy közéleti tevékenységet nem vállalhat az, aki választott
tisztséget vagy kinevezett funkciót viselt a MSZMP-ben. Tagja volt
a KATPOL-nak az ÁVO-nak ill. az ÁVH-nak. Részt vett az 1956-os
forradalom leverésében és az azt követõ megtorlásban. Örömmel
értesültünk arról, hogy programunk elsõ pontjával az Üldözöttek
Szövetsége is egyetért. Az elmúlt hetek és hónapok belpolitikai ese-
ményeibõl is tanulva, továbbra is kérjük, hogy aki az õszi választá-
sokon képviselõjelöltként indul, az haladéktalanul kérje átvilágí-
tását és annak eredményét közölje választóival.    MIÉP Szarvas

Tisztelt La-
kótársaim!

Azért me-
rem Önöket
így megszólíta-
ni, mert több
mint harminc
éve élek ebben
a körzetben.

Ha valaki, akkor én igazán közel-
rõl, mondhatni a saját bõrömön
érzem közös problémáinkat. Is-
merhetnek, hiszen amellett, hogy
itt lakom, négy éve képviselem
Önöket Szarvas Város Önkor-
mányzatában. Nevem Galambos
Imre, és a FIDESZ � MDF támoga-
tásával, az Önök biztatására, most
ismét megmérettetem magam az
5. számú egyéni választókörzet-
ben, képviselõjelöltként.

Szarvason és Szarvasért dolgo-
zom évek, évtizedek óta. Elõször
a Vízügyi Igazgatóság munkatár-
saként, 1990 óta pedig közéleti
emberként, a város fejlõdése ér-
dekében fejtek ki erõfeszítéseket.
Az Önök bizalmából már két cik-
luson keresztül tevékenykedhet-
tem az Önkormányzatban. Te-
szem mindezt azért, mert a gyer-
mekem, Dr. Galambos Andrea
fogszakorvos is Szarvason él, és
szeretném, ha az unokáim is itt
élhetnének majd, egy fejlõdõ, vi-
dám kisvárosban. Az elmúlt négy
évben tagja voltam annak a sike-
res csapatnak � Babák Mihály Pol-
gármester úr vezetésével �, mely
hosszú évek óta elõször volt ké-
pes Szarvast fejlõdõ pályára állí-
tani. Sok lemaradásunk volt, és
nekem � mint választókerületi
képviselõnek � a körzet és a vá-
ros érdekét is szemem elõtt kellett
tartanom. Kemény és nehéz mun-
ka volt, de sok eredményt is ho-
zott. Így jöhetett létre a Vágóhíd
utca közvilágításának korszerûsí-
tése, a Liszt Ferenc utca vízrende-
zése, az Erkel tér parkosítása, a
Mikszáth és Vágóhíd utcai útépí-
tés, és még sorolhatnám a fejlesz-
téseket. Természetesen a jövõre is
maradt feladat. Az már bizonyos,
hogy a Liszt Ferenc utcai, 5 méte-
res út megépül hamarosan, hiszen
a pénzt már elõteremtettük rá,
már csak a kivitelezõt kell megke-

Galambos Imre
5. számú egyéni választókörzet

resnie hozzá az Önkormányzat
szakértõinek. Az Orosházi és Szen-
tesi út felújítása, valamint a Szen-
tesi út melletti kerékpárút meg-
építése, az ottani közvilágítás ki-
építése kitûzött célom a követke-
zõ ciklusra, de mindez egybeesik
a polgári erõk városépítési kon-
cepciójával is. Fontos, hogy a Vá-
góhíd utcát felújítsuk és a Liszt
Ferenc utca végig burkolt legyen.
Természetesen a célom az, hogy
az összes utca szilárd burkolatot
kapjon minél hamarabb, ezért tá-
mogatni fogom a lakossági útépí-
téseket, és a járdaépítéseket, kor-
szerûsítéseket is. Az itt élõk ké-
nyelmét, és a jobb életkörülmé-
nyeket szolgálhatja, ha a Székely
Mihály téren egy játszótér és pihe-
nõpark jön létre, ahol minden
korosztály felüdülést nyerhet. De
nem csak itt, hanem a körzet több
részén is szeretném kisebb par-
kok létrejöttét kieszközölni. Fon-
tosnak tartom, hogy a Gárdonyi
utcában végre felépüljön az a fe-
dett buszmegálló, melyet olyan
régen szeretnének már az itt la-
kók. Sokat tettünk már eddig is,
és a jövõ céljainak megvalósítása
is sok feladatot jelent még. Ké-
rem, támogassa megválasztáso-
mat, hogy Babák Mihály polgár-
mester úr csapatának részese-
ként, a jövõben is tehessek Önök-
kel, Önökért!

Galambos Imre
5. számú egyéni választó-

körzet képviselõjelöltje

Tisztelt Vá-
lasztópolgár!
Jelentõs ered-
ményeket ér-
tünk el együtt
1990-98 kö-
zött. A válasz-
tókerület szin-
te minden ut-

cájában gázvezeték, szennyvízcsa-
torna és mûút épült. Több száz la-
kásban bevezetésre került a kábel
TV és a telefon. Járdaépítések is
megvalósultak, de van még mit
tennünk.

Turák Mihály
a 8-as számú választókerület képviselõjelöltje � JOBB ÉLETET ÉS JOBB KÖRNYEZETET

A hiányzó utakat, járdákat még
meg kell építenünk, a meglévõket
pedig fel kell újítanunk, kiszélesí-
tenünk. Csapadékvíz elvezetõ ár-
kokat is kell építeni, a régieket
pedig kitakarítani, felújítani, hogy
ne öntse el a városrészünket a víz
egy nagyobb esõzés alkalmával.
Rendeznünk kell, szépíteni kell a
várost szegélyezõ zöldövezetet és
a külterület környezetét is. Meg-
élhetõségi lehetõséget, szebb kör-
nyezetet, jobb életkörülményeket

valósítunk meg a következõ négy
évben.

Bizalmukat, Támogatásukat
Tisztelettel várva Turák Mihály

a 8-as számú választókör-
zet képviselõjelöltje

1 9 5 1 - b e n
születtem Szar-
vason, iskolá-
im is itt végez-
tem. 1970-ben
érettségiztem,
majd 1975-ig
gépjármûveze-
tõként dolgoz-

tam. Ezt követõen a mai napig is
gépjármûvezetõ képzéssel foglal-
kozom, 1982-tõl az autósiskola
vezetõje vagyok.

Nõs vagyok, feleségem a
Plastolus dolgozója. Két felnõtt
lányunk van. Az idõsebbik (27
éves) gimnáziumi tanárnõ, a fia-
talabbik (24 éves) varrónõ a Szi-
rénben.

Polgárõrként közel 10 éve
ténykedem a közbiztonságért.

Megválasztásom esetén a kö-
vetkezõ helyi problémák megol-

3. számú körzet: PAPPNÉ dr JEDLINSZKI MÁRIA tüdõgyógyász
4. számú körzet: DANKÓ PÁL takarmányozási szaküzemmérnök
5. számú körzet: VARGA JÁNOSNÉ adminisztrátor
6. számú körzet: JÓZSA VILMOS halbiológus
7. számú körzet: TUSJAK TAMÁS biztosítási képviselõ
8. számú körzet: TOMASOVSZKI JÁNOSNÉ vállalkozó
9. számú körzet: KOMÁR MÁTYÁS rokkantnyugdíjas

2. számú körzet

PLJESOVSZKI JÁNOS
gépjármûoktató, polgárõr (Bajcsy Zs. u. 1/1.)

dását fogom szorgalmazni:
� a Bajcsy Zs. úti társasház elõtti

parkoló bõvítése,
� a Vásártéren fiók postahivatal

megnyitása,
� a lakótelepeken a szelektív hul-

ladékgyûjtés megoldása
� a játszóterek felújítása, új játé-

kok és pihenõpadok elhelyezése,
� a közvilágítás korszerûsítése,

fejlesztése,
� a közbiztonság javítása érdeké-

ben a Szomszédok Egymásért
Mozgalom szervezése,

� környezetünk védelme érdeké-
ben, a lakósságot zavaró bûz-
források felszámolás érdeké-
ben a szeméttelep áttelepítését
és a KATECH Rt. szigorúbb el-
lenõrzését
Célkitûzéseim megvalósítása

érdekében kérem, támogassanak
szavazatukkal.

Amennyiben célkitûzéseink megnyerték tetszésüket,
kérjük szavazatukkal támogassák jelöltjeinket.

Nagycsaládosok Szarvasi Egyesületének Választási Bizottsága


